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Locatie en omvang woonwagenlocatie 
Om welke locatie gaat het? 
  Locatie is de Flierdijk. Dit is de tweede participatieavond en inmiddels is er 

ook een avond geweest met de sportverenigingen. Hun wensen en ideeën 
zullen worden meegenomen in het uiteindelijke voorstel aan de raad. 

 
Hoe groot wordt de locatie? 

  Maximale grootte is 5 tot 10 woonwagenslocaties. 
 

Behoefte woonwagenstandplaatsen 
Wat is de behoefte? 

 De Raad heeft aangegeven dat er naar de behoefte moet worden gekeken. 
Een recente meting toont een behoefte van 10 standplaatsen. Dit is het 
maximale aantal standplaatsen wat hier gerealiseerde kan/mag worden. 

 
Hoelang wachten woonwagenbewoners al? 
 Al 28 jaar wachten ze op een standplaats. Het is tijd dat er iets voor ze wordt 

geregeld. 
 
Participatie omwonenden, hoe staan omwonenden erin? 
 Omwonenden hebben niets tegen woonwagenbewoners. Het is prima om 

samen het participatietraject in te gaan. 
 
Is dit geen dure locatie? 
 De gemeenteraad heeft bepaald dat deze locatie moet worden onderzocht. Of 

verenigingen moeten verplaatsen is hier nu niet aan de orde; dit wordt door de 
afdeling sport bekeken en besproken. Wij zijn hierbij wel betrokken. 

 Er zijn tekeningen gemaakt, de presentatie staat op de gemeentelijke website. 
Verdere onderzoeken, zoals leidingen en groenaanleg, lopen nog 
en worden meegenomen in het verdere proces. 

 Stikstofonderzoek heeft aangegeven dat er geen problemen te verwachten 
zijn. 

 
Vervolgproces 
Hoe gaan we verder? 

 De volgende stap is het oprichten van een klankbordgroep. Hier worden 
wensen en ideeën geïnventariseerd om met een goed voorstel naar de Raad 
te gaan. Diverse aanwezigen geven zich op voor de klankbordgroep. Van de 
toekomstige bewoners komt er nog een voordracht van diegene die deel zal 
nemen in de klankbordgroep. 

 
 



Hoe toetsen we draagvlak? 

 Er wordt een breed draagvlak gezocht via de klankbordgroep. Het doel is een 
voorstel waarmee we naar de Raad kunnen. 100% draagvlak is niet haalbaar, 
maar we streven naar een breed gedragen plan. 
 

Tijdslijn 
Wat is de planning? 

 De eerste bijeenkomst van de klankbordgroep wordt zo snel mogelijk 
georganiseerd, uiterlijk in januari. Het doel is om vóór de zomervakantie een 
voorstel naar de Raad te brengen (juni). 

 
Geen klankbordgroep? 
Wat als de klankbordgroep niet doorgaat? 

 Er komt zeker een klankbordgroep; mensen hebben zich al opgegeven. 
 
Vraag vanuit de toekomstige bewoners. 
 Er worden nu andere afspraken gemaakt over het aantal m² van de locaties en 

hoe groot de wagen mag zijn? Er is destijds een folder verspreidt waarin er 
meer mogelijkheden werden aangegeven m.b.t. de m² van de locatie en de 
woonwagen. Waarom wordt hier nu vanaf geweken? 

 Deze afspraken (folder) zijn niet bekend bij diegene die nu aanwezig zijn 
namens de gemeente dit zal nagevraagd worden bij Jeroen Kemna. De 
genoemde folder zal door toekomstige bewoners worden bezorgd bij de 
gemeente. 
 

Verloop van de avond? 
 De avond is prima verlopen, beter dan de vorige. Na afloop zijn er nog veel 

goede en leuke gesprekken gevoerd. 
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